
Besvarelse af spørgsmål nr. S 1997, som medlem af 
Folketinget Louise Frevert har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 14. januar 2005

Spørgsmål S 1997:
"Vil ministeren venligst redegøre for den aktuelle situation i relation til for-
skellige verserende rygter omkring lukning af henholdsvis skadestuen på 
Frederikssund Sygehus og selve sygehuset, og vil ministeren oplyse, på 
hvilken baggrund en eventuel lukning vil have for borgerne?"

Svar:
Jeg mener ikke, at der er anledning til at kommentere ”verserende rygter”. 
Frederiksborg Amt, som har ansvaret for planlægning og drift af Frederiks-
sund Sygehus, har mig bekendt ingen planer om at lukke hverken skade-
stuen eller hele sygehuset.
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